
  
 
FAU-møte Nøklevann skole – nr. 1 2024/25 
 
 
FAU-møte 10.09.2024 
Kl. 17:30-19:30, Nøklevann skole, Bygg 1, personalrommet 
 
Til stede: 
 

Leder og møteleder Katrine Øyvåg 
Nestleder  Espen Åkervik 
Økonomi Jovana Stojanovic 
Spond / Referent Kari Haugsdal 
1a Emilie Woodson  
1b Carine Gronholz  
2a Marius Lunde  
2b Eir Persdottir  
3a Maria Kronborg  
3b Kari Haugsdal Camilla Grøtta 
4a Annelie Ott  
4b Rune Mandt Håken Stark 
5a Henrik Byremo Ollie Minellie Velasquez 
5b Mekonnen Gemiso Guri Kauserud 
6a Anand Summanwar Hilde Wormsund 
6b Maja Bratic  
7a Ionut John Burchi  
7b Dag-Olav Oskarsen  
D-klassene --  

 
 
Agenda: 
 

• Informasjon fra skolen ved rektor Ellen Sundby 
• Velkommen til nytt FAU: Bli-kjent-runde  
• Kort informasjon om FAU-arbeid Nøklevann skole 
• Hvilke grupper skal FAU bestå av i år?  
• Valg. Vi skal velge leder, nestleder og leder av gruppene til FAU-styret + representanter til 

Skolemiløutvalget (SMU)  
• Innmeldt sak fra skolen: Vi heier på Nøklevann-uke.  
• Eventuelt 
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1. Informasjon fra skolen ved rektor Ellen Sundby  
 
Mobilfri skole. Nøklevann skole er blitt en mobilfri skole. Mobil-hotell fungerer bra, og skolen har ikke møtt 
noe motstand fra elevene. En positiv konsekvens er blant annet at det er slutt på fotografering på toalettene.  

 
Positive meldinger. Skolens ledelse erfarer at positive meldinger avler gode relasjoner. Alle lærere oppfordres 
derfor til å ikke kun ta kontakt med foresatte når det er utfordringer, men også gi positive tilbakemeldinger til 
foreldre om barna deres. Målet er at det skal oppleves positivt å bli ringt opp av lærer/rektor.  

 
Antall elever påvirker skolens økonomi. I forkant av dette skoleåret opplevde Nøklevann skole at veldig mange 
skolestartere som sokner til vår skole, valgte å søke seg til Bøler skole. Skolen «tapte» nesten en full klasse, og 
dette påvirker skolens økonomi. Neste år forventes 41 skolestartere, og målet er at 40 av disse faktisk velger å 
starte på Nøklevann skole. Skolen har laget en kommunikasjon- og aktivitetsplan som innebærer dialog med 
aktuelle barnehager og foreldre til skolestartere. Skolen oppfordrer foreldre til å fremsnakke skolen.  
 
Grunnene til at foreldre søker skolestartere til Bøler, antas å være at Bøler har både barne- og ungdomsskole 
og at mange i vårt nærområde opplever at det er lang vei til Skullerud ungdomsskole. Nøklevann skole ønsker å 
samarbeide mer med Rustad om overgang til Skullerud. Skullerud ungdomsskole mottar elever både fra Rustad 
og Nøklevann.  
 
Vi heier på Nøklevann-uka. Som i fjor skal skolen arrangere «Vi heier på Nøklevann»-uke i uke 42. Dette er en 
uke med felles aktiviteter i skoletiden med fokus på samhold, og en åpen dag for foreldre 16. oktober.  
Basert på fjorårets erfaringer, ønsker skolen i år at kaféen flyttes utendørs og at det serveres varmmat. Skolen 
har kjøpt inn to store gassgriller, og ønsker å låne telt av familien til Albert (6a) som har dette tilgjengelig. 
Skolen ønsker at FAU arrangerer kaféen som i fjor. Se eget punkt på agendaen.  
 
Fra FAU til rektor: I fjor besluttet vi skolen og FAU å gjennomføre Bruk Hue, et antimobbeprogram som er 
gratis for skolen og FAU. FAU ønsker å arrangere storforeldremøte, men er avhengig av at skolen er med. I fjor 
var det et ønske fra FAU å bruke antimobbemidlene som er tildelt FAU (20 000 kroner som skolen har mottatt) 
på å arrangere en BrukHue-festival for barna. Men for at dette skal fungere, må skolen først gjennomføre 
BrukHue i alle klassene.  
Rektor svarer at lærerne ikke skal pålegges alt for mye nå starten før høstferien. 
 
Velkommen til nytt FAU: Bli-kjent-runde  
 
Vi tok en runde rundt bordene og introduserte oss en og en, og snakket litt om tanker rundt FAU og det å 
engasjere seg. Årets FAU består av engasjerte foreldre med masse ulik kompetanse. Det kom mange gode 
argumenter for å engasjere seg i FAU: 
 

• Bidra til inkludering og få med alle barn 
• Få til sosiale arenaer for barn og foreldre 
• Være bindeledd mellom foreldre og skolen 
• Få bedre innblikk i skolehverdagen  
• Bli kjent med andre foreldre 
• Hjelpe til med å bygge klassemiljø gjennom aktiviteter 
• Være gode forbilder; vise for barna at vi voksne kan samarbeide, stille opp for fellesskapet 

 
Kort informasjon om FAU-arbeid Nøklevann skole 
 
Katrine informerte om hva FAU-arbeidet på skolen og strukturen rundt arbeidsgrupper, driftsstyret og SMU . 
FAUs arbeidshefte på skolens nettsider bør revideres dette skoleåret.  
 

https://brukhue.no/
https://noklevann.osloskolen.no/siteassets/fau/fau-arbeidshefte.pdf
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Kontaktinformasjon/klasselister 
Alle klasse-/FAU-kontakter kan ta kontakt med kontoret på skolen og få kontaktinfo til barn og foresatte i sine 
klasser. OBS: husk at ved utsendelse av felles-e-poster må alle mottakere legges som blindkopi, siden ikke alles 
e-postadresser kan deles. 
 
Hvilke arbeidsgrupper skal FAU bestå av i år?  
 
I fjor hadde vi en miljø- og inkluderingsgruppe som arrangerte en rekke aktiviteter for å bidra til skole-hjem-
samarbeidet. Eksempler på dette er piloten på foreldrekafé, bakekvelder før jul, popup-servering i skolegården 
og Vi heier på Nøklevann-uke/Åpen ettermiddag på skolen. Vi hadde også en Hjertesone/trafikk-gruppe som 
arrangerte refleksaksjon i uke 42. Hvert år er 2.klasse ansvarlig for bokmarked, og annethvert år arrangerer 4.- 
og 5. klasseforeldre 17.maifest på skolen. Dette er viktige inntektskilder til klassekassens om muliggjør 
klasseturer og annet sosialt.  
 
Det er opp til årets FAU å bestemme hvordan vi jobber best sammen i år. Etter en god samtale ble det bestemt 
at FAU ved Nøklevann skole 2024/2025 skal bestå av følgende grupper og roller: 
 

• Leder  
• Nestleder 
• Økonomiansvarlig  
• Spond/Kommunikasjonsansvarlig 
• SMU-representanter 
• Aktivitetsgruppe  

o Skal jobbe tiltak for å skape godt miljø og for å inkludere alle. Det blir opp til gruppen selv å 
vurdere om vi skal fortsette med bakekvelder før jul og eventuelt andre aktiviteter 

o Første oppgave: Ansvarlig for å arrangere kafé i forbindelse med Åpen dag på skolen 16. 
oktober 

o Gjennomføre refleksutdeling i uke 42. Reflekser er allerede skaffet fra fjorårets trafikkgruppe. 
• Foreldrekafé   

o Vi skiller ut dette som en egen gruppe for å videreføre tiltaket 
• Nettvettgruppe 

o Det opprettes en ny gruppe som skal jobbe med nettvett. Gruppen må selv forme sitt bidrag, 
men det handler om foreldredialog rundt barnas skjermbruk og fokus på å forebygge digital 
mobbing og fremme positiv nettadferd. 
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o Det blir opp til denne gruppe (i samarbeid med aktivitetsgruppen) og gjennomføre BrukHue 
på Nøklevann skole.  

• Bokmarked 
o Fast oppgave for 2. trinn 

• 17.mai-komité 
o Fast oppgave for 4. og 5. trinn 

• Driftsstyret 
o 2 representanter (og 3 varaer) ble valgt i fjor for kalenderårene 2023 og 2024. 

 
 
Viktig: Nå som gruppene er bestemt, vil alle som ikke er engasjert i bokmarked (2. klasse) eller 17. mai (4. og 
5. klasse) fordeles i arbeidsgruppene.  
 
 
Valg 
 

Leder Carine Gronholz (valgt på møtet) 1b 
Nestleder Annelie Ott (valgt på møtet) 4a 
Økonomiansvarlig Jovana Stojanovic (valgt før sommeren)  
Spond- og 
kommunikasjonsansvarlig 

Kari Haugsdal (valgt før sommeren)  3b 

SMU Rune Mandt + en til som velges senere 4b 
Driftsstyret faste Hege Skalleberg (ett år), Siri Høye Klokk (to år) (valgt 

før sommeren) 
 

 

Driftsstyret varaer Leder, nestleder og økonomiansvarlig i FAU   
Leder nettvettsgruppe Ionut John Burchi (valgt på møtet) 7a 
Leder aktivitetsgruppe Camilla Grøtta (valgt på møtet) 3b 
Leder foreldrekafé Inger-Lise Sæter Kontochristos (forhåndsmeldt, 

klappet inn på møtet)  
D-klasse 

Bokmarked 2. klasse foreldregruppe velger selv 2. klasse 
17. mai 4. og 5. klasse foreldre velger selv 4. og 5. klasse 

 
 
 
 
Innmeldt sak fra skolen: Vi heier på Nøklevann-uke.  
 
Skolen arrangerer «Vi heier på Nøklevann»-uke i uke 42 og ønsker at FAU organiserer utendørs kafé med 
grilling i skolegården i forbindelse med åpen dag for foreldre 16. oktober. Skolen foreslår at FAU og skolen 
deler på utgifter i forbindelse med innkjøp, og at inntektene går til FAU. 
 
Vi bestemmer at dette blir Aktivitetsgruppens første oppgave.  
Skolen har kjøpt inn gassgriller.  
Aktivitetsgruppen får ansvar for å delegere oppgaver til klassekontaktene i hver enkelt klasse som igjen må 
sørge for en vaktordning i kaféen, samt innkjøp og organisering.  
FAU er enig i skolens forslag når det gjelder økonomi, men ønsker ikke å ha høye priser. Det er ikke noe mål i 
seg selv å tjene store penger på et slikt arrangement.  
Det ble foreslått at inntektene også kan gå til et veldedig formål, men FAU trenger inntekter for å kunne 
arrangere andre aktiviteter.  
Det kom også forslag om å få inn kulturinnslag. Dette må diskuteres med skolen.  
Det kom innspill som fikk bred støtte om å sørge for sunn og god mat. FAU ønsker ikke at det selges billige og 
dårlige pølser. Emilie Woodson har kontakter som kan sørge for innkjøp av kvalitetsprodukter. Det er også 
ønskelig at det selges frukt eller andre alternativer til kaker og boller. Det blir opp til aktivitetsgruppa å legge en 
god plan for dette, men Emilie stiller gjerne som kostholdskonsulent!  
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Eventuelt og annet  
 
 

• Til førsteklassene. FAU besluttet i fjor å tilskuddsordning til førsteklassene der hver førsteklasse får 
2000 kroner i oppstartskapital til en klassekasse. Ta kontakt med økonomiansvarlig Jovana når dere 
har opprettet klassekasse for å få tildelt pengene. Dessverre finnes det ingen annen løsning for 
klassekasse enn at det opprettes som privat bankkonto som en av klassekontaktene tar ansvar for. 
Dette er med andre ord basert på tillit.   
 

• Tips: FAU har bedriftsvipps som kan benyttes ved innsamlinger eller annet. Mange klasser organiserer 
lotteri eller annet i forbindelse med f.eks. juleavslutninger for å få penger til klassekasse (som kan 
brukes på turer og annet sosialt). Vipps Bedrift kan settes opp som en kioskløsning, og det blir litt 
proffere og mer oversiktlig enn å vippse til en privat konto. Ta kontakt med Jovana for hjelp!  
 

• Katrine Øyvåg takkes av som FAU-leder, men fortsetter i Spond som en ressursperson for FAU 
fremover. Det kalles inn til en overleveringsmøte snarest med nytt FAU-styre.  
 

• Dokumenter og erfaring. Spond- og kommunikasjonsansvarlig Kari tar ansvar å rydde opp i gruppa og 
plassere alle i riktige arbeidsgrupper. Alle grupper har fått ledere. Det settes opp en poll der alle FAU-
representanter kan velge arbeidsgruppe (varaer står fritt til å velge grupper uavhengig av hva 
hovedkontakt har valgt). Om det blir en skjevfordeling mellom gruppene, eller dersom folk ikke velger, 
vil Kari gjøre nødvendige endringer og plassere folk.  
Kari fortsetter arbeidet som ble påbegynt i fjor med å rydde i alle gamle dokumenter, opprette 17. 
Mai-mappe, bokmarked-mappe slik at erfaringsdokumenter kan lastes opp her.  

 
• Annet arbeid: Informasjons-FAU-heftet som ble laget for noen år siden er litt utdatert og bør 

oppdateres av FAU-styret i løpet av året. I 2023 ble det laget et FAU årshjul. Dette er nå lastet opp i 
Spond og kan videreutvikles.  

  


